
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S-131

Datum indiening: 15 maart 2012

Onderwerp: Glasvezel in Overbetuwe

Naam indiener: Aad Noordermeer

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
Recent is in de media bericht over de aanleg van glasvezel in Overbetuwe. Naar wij begrijpen vindt 
geen aanleg plaats in Randwijk, Slijk-Ewijk, Herveld-Zuid, Homoet en in delen van de andere, 
grotere kernen. Soms zal een straat wel opengaan om de kabels aan te leggen, maar zullen 
aanliggende panden niet worden aangesloten. Ook de woningen en bedrijven waar coax of adsl ook 
nu al geen alternatief is, lijken hierdoor verstoken te blijven van de nieuwe digitale mogelijkheden 
van glasvezel.

Vragen:
1. Heeft het College kennis genomen van het bericht dat particulier initiatief in een deel van 

de gemeente Overbetuwe glasvezel wil gaan aanleggen? Kan het College ons informeren 
over welke delen van de gemeente wel en welke delen vooralsnog geen glasvezel krijgen? 
Hoe kijkt het College hier tegenaan, gelet op het belang dat glasvezel in de toekomst kan 
hebben voor zowel bedrijven als huishoudens (o.a. wmo- en e-health toepassingen): vindt 
het College dit een zaak van marktpartijen of ziet het College bij deze infrastructuur ook 
een rol voor de (gemeentelijke) overheid? Welke mogelijkheden ziet het College om bij de 
nog af te sluiten contracten over de aanleg van glasvezel, te bevorderen dat zoveel 
mogelijk bedrijven en inwoners in onze gemeente de beschikking krijgen over nieuwe 
digitale diensten en de daarvoor vereiste digitale netwerken? Wat is de stand van zaken 
ten aanzien van deze contracten?

2. In juni 2011 is in Gelderland op initiatief van de Gelderse CDA-fractie een motie 
aangenomen 'Een provinciaal uitvoeringsplan digitale bereikbaarheid op te stellen inclusief 
de noodzakelijke middelen en deze uiterlijk 1 maart 2012 aan Provinciale Staten voor te 
leggen'. In januari 2012 heeft GS hierover een notitie naar de Staten gestuurd, met daarin 
een voorstel voor vier pilotprojecten. De ervaringen met deze projecten worden in het 
najaar gebruikt om een nieuw voorstel te maken. Daarin zal staan wat de provincie kan 
doen om te bereiken dat alle bedrijven en inwoners in Gelderland de beschikking krijgen 
over nieuwe digitale diensten en de daarvoor vereiste digitale netwerken. In onze regio 
richt een pilot zich op (zorg en onderwijs in) Arnhem en Nijmegen.
Vragen:
Zijn er sinds medio 2011 kontakten geweest met de provincie geweest over samenwerking 
tussen gemeente en provincie om in een zo groot mogelijk deel van de gemeente de 
beschikking te krijgen over nieuwe digitale diensten en de daarvoor vereiste digitale 
netwerken? Zo ja, wat was de aard van deze kontakten en wat heeft dit opgeleverd/kan dit 
gaan opleveren voor Overbetuwe? Zo nee, waarom niet? Heeft de gemeente in het kader 
van het regiocontract binnen de stadsregio het onderwerp breedband aan de orde gesteld? 
Kunt u aangeven hoe u het feit beoordeelt dat de oorspronkelijke inzet2 om binnen het 

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen 
vragen. Deze inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De 
gebruikelijke termijn om de vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze 
zorgt voor verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de 
portefeuillehouder.
2 Concept-Regioprogramma 2012-2015, Stadsregio Arnhem Nijmegen



regiocontract 3,25 miljoen te reserveren voor verspreiding van glasvezel is teruggebracht 
naar 2 ton voor de pilot in Arnhem en Nijmegen in het definitieve regioprogramma zoals 1 
maart jl. besproken in de stadsregioraad en door o.a. wethouder Van Rooijen als regionaal 
portefeuillehouder ingediend bij de provincie Gelderland3? Waarom heeft de gemeente 
Overbetuwe in dit kader geen project ingediend voor het buitengebied en de kleinere 
kernen van Overbetuwe? Zijn de mogelijkheden onderzocht om met een provinciale 
subsidie van vraagbundeling o.a. bedrijvenlocaties nabij grotere kernen (zoals omgeving 
Station Zetten) aan te sluiten die nu buiten de boot vallen? 

3. Heeft de gemeente in het afgelopen half jaar verzoeken gehad van inwoners of organisaties 
in Overbetuwe om een actieve(re) rol te pakken bij de komst van glasvezel? Zo ja, wat was 
de aard van deze verzoeken uit welke hoek kwamen ze? Hoe is hierop door de gemeente 
gereageerd en kan de raad een afschrift krijgen van deze correspondentie?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Aad Noordermeer

3 Definitief Regioprogramma 2012-2015: “Vanuit de inventarisatie van thema’s en de bijbehorende 
budgetten in september en oktober vorig jaar om de programmalijnen te kunnen formuleren, had 
een flink deel van de aangeleverde thema’s betrekking op het realiseren en koppelen van 
glasvezel- en overige ICT-netwerken binnen de stadsregio. Daarom is gekozen om voor deze 
programmalijn een budget van 3,25 miljoen euro beschikbaar te stellen. Uit de recente uitvraag 
van projectplannen blijkt echter dat er vijf projecten voor deze programmalijn zijn ingediend met 
een totaalvolume van 1,9 miljoen euro. Het College van Bestuur heeft besloten om daaruit slechts 
één project te honoreren ter grootte van 200.000 euro, als gevolg van de eisen van regionaliteit en 
uitvoerbaarheid voor 31 december 2015. Vanwege de onderbesteding van de programmalijn 
Bereikbaarheid van voorzieningen betekent dit dat daarmee een budget van 3,05 miljoen euro 
vrijvalt.”
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